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Abstract (en)
The invention relates to a roof ventilator (D), which is designed as a roof-covering slab (1) and has a central, cupola-shaped dome (2) which in its
height is greater than its width and smaller than its length, and proposes, in order to obtain a solution which is favourable structurally and in terms of
ventilation, that the vertex region of the dome (2) constructed as the end piece of a ventilation connection pipe (6) is designed as a ventilation grating
(7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen als Dacheindeckungsplatte (1) gestalteten Dachentlüfter (D) mit einem mittelständigen, kuppelförmigen
Dom (2), der in seiner Höhe größer ist als seine Breite und kleiner als seine Länge und schlägt zur Erzielung einer baulich und lüftungstechnisch
günstigen Lösung vor, daß der Scheitelbereich des als Endstück eines Lüftungsanschlußrohres (6) ausgebildeten Domes (2) als Lüftungsgitter (7)
gestaltet ist. <IMAGE>
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